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Wij stellen u voor kennis te nemen van:

De antwoorden op de Artikel 45-vragen van het CDA met het onderwerp “Schriftelijke vragen 
Biomassacentrale Rieteweg”.
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Toelichting op het voorstel

Op 11 november 2019 zijn door de heer Arjan Spaans van het CDA vragen gesteld op grond van 
Artikel 45 in verband met het onderwerp "Schriftelijke vragen Biomassacentrale Rieteweg”. Hieronder 
zijn de vragen integraal overgenomen, gevolgd door een antwoord. De centrale lijn is dat het college 
eerst de resultaten van het PBL-onderzoek zal afwachten, de huidige vastgestelde strategie zal toetsen 
aan deze resultaten en waar nodig de strategie zal bijstellen.

Is het college op de hoogte van de betreffende brief1?
Ja. Het college is op de hoogte van deze brief.

Is het college bereid om met de opstellers van deze brief om tafel te gaan?
Vanuit Vergunningen volgt een schriftelijke reactie waarbij ingegaan wordt op de naar voren gebrachte 
argumenten. Verder krijgen de opstellers van de brief een uitnodiging van de aanvrager om op 14 
december 2019 bij de biomassacentrale in Balkbrug te komen kijken. Ook wordt er op 17 december 
2019 nog een informatieavond georganiseerd door de aanvrager. Op deze avond is een 
vertegenwoordiging van de gemeente Zwolle aanwezig om vragen te kunnen beantwoorden.

Kunt u inzicht verschaffen in welke landelijke onderzoeken er plaatsvinden betreffende de 
doelmatigheid en gevolgen voor luchtkwaliteit i.r.t. biomassacentrales?
Wij kunnen u inzicht veschaffen. De meest recente rapportage over biomassa gaat over de emissies bij 
inzet van biomassa. Het is een rapportage van DNG-GL van 16 september 2019 met als titel 
“Gevolgen van de inzet van biomassa voor elektrictiet en warmte productie op emissies naar de lucht”. 

Een aantal punten waar deze rapportage geen antwoord op geeft:
- kort cyclische CO2 versus de lang cyclische CO2  wel benoemd maar niet uitgewerkt.
- rookgasreiniging   technisch zijn er de mogelijkheden om de uitstoot van de rookgassen te 

reinigen tot een lager niveau dan vereist volgens de huidige wet- en regelgeving.
- CO2-afvang  er bestaat de mogelijkheid om CO2 af te vangen en te gebruiken voor bv 

kassenteelt zodat er een zeer kort cyclische proces ontstaat. 

Wij verwachten dat het onderzoek van PBL met het bijbehorend advies van de SER het kabinet de 
mogelijkheid geeft om een integraal duurzaamheidskader op te stellen dat in principe van toepassing is 
op alle biomassa en alle toepassingen.

Mochten er landelijke onderzoeken lopen die van invloed kunnen zijn op de procedure, bent u 
dan bereid om het besluit op de aanvraag Omgevingsvergunning uit te stellen todat u beschikt 
over de onderzoekgegevens en deze verwerkt hebt in uw besluitvorming?
Het Planbureau voor de Leefomgeving (PBL) en de Sociaal Economische Raad zijn bezig met het 
opzetten van een onderzoek naar biomassa. Het onderzoek heeft als doel partijen dichter bij elkaar te 
brengen in de discussie over de inzet van biomassa voor het produceren van duurzame stroom of 
warmte. Het college zal op het moment dat de onderzoeksresultaten beschikbaar zijn het huidige 

1 Op 8 november 2019 is er vanuit de omwonende omgeving ‘Frankhuis’ in Zwolle een brief opgesteld 
in relatie tot de geplande bouw van een biomassacentrale op de Rieteweg 34T-1 (zaaknummer Z2019-
00014921). In deze brief uiten 33 indieners hun zorgen over de gevolgen van een eventuele centrale.
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beleid hieraan toetsen en zo nodig bijstellen. Bij het opstellen van de bronnenstrategie zal met deze 
onderzoeken rekening gehouden worden, mits tijdig beschikbaar. 2

Wanneer er een vergunningsaanvraag voor een biomassacentrale binnenkomt, toetsen wij deze aan 
de huidige landelijke wetgeving. Hierin zijn ook de effecten op de omgeving, met name op het gebied 
van milieu en gezondheid, verankerd. Voldoet een aanvraag aan de landelijke wetgeving, dan is de 
gemeente wettelijke verplicht de vergunning te verlenen.

Burgemeester en Wethouders van Zwolle,

voorzitter, Peter Snijders

secretaris, Ingrid Geveke

2 Conform antwoord op vraag 10. Van de informatienota raad van 4 juni 2019 “Beantwoording 
raadsvragen PvdA Biomassa”


